
 
 

LAEVA    VALLAVOLIKOGU 

ISTUNGI  PROTOKOLL 
Laeva                                               07.06. 2016 nr 31  

 

Algus kell 15.30, lõpp kell 17.10 

Juhatas: Külli Suvi 

Protokollis Juta Mäesepp 

Osa võtsid volikogu liikmed: Karmen Kukk, Ene Koort,  Arvo Pennonen,  Külli Suvi,    

Puudusid: Jüri Koster, Kaido Põdersoo, Priit Raidvee, Merike Veemaa, Ago Vooremäe. 

 

Osalesid: vallavanem Koit Prants,  arengu- ja keskkonnanõunik Kadi Kukk, finantsjuht-

pearaamatupidaja Ulvi Viilvere, majandusspetsialist Tiit Sangla, sotsiaaltööjuht, 

lastekaitsespetsialist Kersti Kõrge. 

 

Päevakorra projekt: 

1. Laeva valla 2016. a. I lisaeelarve vastuvõtmine  

2. Osalemine mittetulundusühingus Vooremaa Geopark 

3. Vallavanema puhkusele lubamine 

4. Laeva valla 2015. aasta majandusaasta aastaaruande kinnitamine 

5. Aru (katastriüksus 38301:001:0014) jagamisel tekkivatele katastriüksustele sihtotstarvete 

määramine  

6. Veski (katastriüksus 38301:002:0190) jagamisel tekkivatele katastriüksustele sihtotstarvete 

määramine  

7. Informatsioon, vaba arutelu 

 

Volikogu esimees Külli Suvi tegi ettepaneku jätta päevakorrast välja 4. punkt: Laeva valla 2015. a 

majandusaasta aruande kinnitamine, kuna revisjonikomisjon ei jõudnud sellega tegeleda, sest 

materjal oli komisjonile hilja saadetud, aga komisjonil on sellega tegelemiseks ka aega vaja. Võtta 

majandusaasta aruande kinnitamine järgmise volikogu päevakorda.  

Ettepaneku poolt oli 4 volikogu liiget. 

 

4 poolthäälega kinnitati järgmine päevakord: 

1. Laeva valla 2016. a. I lisaeelarve vastuvõtmine  

2. Osalemine mittetulundusühingus Vooremaa Geopark 

3. Vallavanema puhkusele lubamine 

4. Aru (katastriüksus 38301:001:0014) jagamisel tekkivatele katastriüksustele sihtotstarvete 

määramine  

5. Veski (katastriüksus 38301:002:0190) jagamisel tekkivatele katastriüksustele sihtotstarvete 

määramine  

6. Informatsioon, vaba arutelu 

Laeva valla 2016. a. I lisaeelarve vastuvõtmine  
Kuulati finantsjuht-pearaamatupidaja Ulvi Viilvere selgitust eelnõu kohta. Avalikustamisel I 

lisaeelarvele parandusettepanekuid ei tehtud. 

 

 



 

Karmen Kukk  küsis,   kas      kergliiklustee   Laeva-Valmaotsa, mis  on   sees   arengukavas   ja 

eelarvestrateegias, siis tuleb või ei ja kuna see tuleb, mis seis sellega on? 

Koit Prants vastas, et   ta on praegu   kergliiklusteede    reservnimekirjas.  Praegusel   juhul teeme 

sotsiaalmaja valmis ja vaatame siis raha üle, kuna saame   kergliiklusteega tegeleda. Nii   nagu   oli 

meil jutt ka haldusreformikomisjonis, et üks võimalus on teha see vabanenud ühinemisrahade eest, 

teha teed ja haljastused korda. Võtame samm korraga, ta  läheb meil ju   arengukavas ilusti edasi ja 

läheb ta ka meil ühinemislepingusse, see on üks viiest objektist, nagu me   oleme  kokku  leppinud, 

ta ei kao kuskile.  

Arvo Pennonen lisas, et see tähendab   seda,   et kui teised   on  oma   projektid ära lõpetanud, siis 

vabad vahendid suunatakse uuesti ringlusse ja kui siis õnnestub meil raha  saada, siis  on  võimalik 

see sealt ära teha. 

Ulvi Viilvere arvas, et see tuleb oma raha eest arvatavasti teha. 

Karmen Kukk küsis kas Lasteaed –külakeskuse küttesüsteemi ümberehitust ei tule? 

Ulvi Viilvere vastas, et me ei saanud KIK- ist raha, kusjuures kütuse hinnad olid langenud. 

Koit Prants selgitas, et „sinise“ küttega oli aasta tagasi küte kallim, kui praegu „kollase“ küttega. 

Ja see oli ka KIK- i põhipõhjendus.  

Ettevalmistatud määruse eelnõu vastuvõtmise poolt määrusena oli 4 volikogu liiget. 

OTSUSTATI: Võtta vastu määrus nr 32 „Laeva valla 2016. a eelarve I lisaeelarve vastuvõtmine.“ 

2. Osalemine mittetulundusühingus Vooremaa Geopark 

Kuulati vallavanem  Koit  Prantsu selgitusi  eelnõu kohta,  milles ta lisas, et Tartu  vald   on    seda 

hästi   tublilt   vedanud ja   tänaseks   on   Geopargil 28 liiget. Geopark   hõlmab   tegelikult   tervet 

Jõgevamaad   ja enamus  Tartumaad. Põhiidee  on  looduskeskkonda  kaitsta,   arendada  ja  ühiselt  

koostööd teha. 

 

MTÜ Vooremaa Geopark juhatuse liikmeks valiti Koit Prants, kelle nimi ka asutamislepingusse 

kanti.  

Ettevalmistatud otsuse eelnõu vastuvõtmise poolt otsusena oli 4 volikogu liiget. 

OTSUSTATI: Võtta vastu otsus nr 118 „Laeva valla osalemine mittetulundusühingus Vooremaa 

Geopark.“ 

3. Vallavanema puhkusele lubamine 

Kuulati vallavanem Koit Prantsu selgitusi eelnõu kohta, samas tegi ta  ettepaneku täiendada otsust 

punktiga 3 järgmises sõnastuses: 

3.Maksta Kadi Kukk`ele vallavanema ülesannete täitmise eest lisatasu 200 eurot. 

Istungi juhataja pani hääletusele, kes on selle poolt, et vallavanem Koit Prants lubada puhkusele 

ja maksta Kadi Kukk`ele vallavanema ülesannete täitmise eest  lisatasu 200 eurot?   

Poolt olid kõik 4 volikogu liiget. 

OTSUSTATI: Võtta vastu määrus nr 119 „ Vallavanema puhkusele lubamine“ 

 

4. Aru (katastriüksus 38301:001:0014) jagamisel tekkivatele katastriüksustele sihtotstarvete 

määramine  
Kuulati  arengu- ja keskkonnanõunik Kadi Kuke selgitusi eelnõu kohta. 

Ettevalmistatud otsuse eelnõu vastuvõtmise poolt otsusena oli 4 volikogu liiget. 

OTSUSTATI: Võtta vastu otsus nr 120 “Aru (katastriüksus 38301:001:0014) jagamisel 

tekkivatele katastriüksustele sihtotstarvete määramine.” 



 

5. Veski (katastriüksus 38301:002:0190) jagamisel tekkivatele katastriüksustele 

sihtotstarvete määramine  

Kuulati  arengu- ja keskkonnanõunik Kadi Kuke selgitusi eelnõu kohta. 

Ettevalmistatud otsuse eelnõu vastuvõtmise poolt otsusena oli 4 volikogu liiget. 

OTSUSTATI: Võtta vastu otsus nr 121 “Veski (katastriüksus 38301:002:0190) jagamisel 

tekkivatele katastriüksustele sihtotstarvete määramine.”  

 

6.Informatsioon.Vaba arutelu 

Toimus vaba arutelu. 

 

Lepiti kokku, et järgmine volikogu istung toimub 28. juunil k.a. 

 

 

/allkirjastatud digitaalselt/ 

Külli Suvi 

Vallavolikogu esimees 


